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BAKAN YUSUF TEKİN’DEN
ÖĞRENCİLERE ANLAMLI KARŞILAMA

Okulların açıldığı ilk
gün ziyaretlerine
devam eden İl Milli
Eğitim Müdürü Miraç
Sünnetci, Hisarbank
100. Yıl İlkokulunu
ziyaret etti. >>2’DE

AKÜ’DEN 15 TAKIM TEKNOFEST24
FİNALLERİNDE ANTALYA’DA YARIŞTI
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) öğrenci kulüp ve topluluklarının
çeşitli kategorilerdeki takımlarndan 15’i TEKNOFEST 2024’te, Antalya
Anfaş Uluslararası Fuar ve Kongre Merkezi’nde 5-8 Eylül 2024 tarihleri
arasında gerçekleştirilen finallerde yarıştı.>>2’DE

OKUL ÇEVRELERİNDE
DENETİM YAPILDI

Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğüne
bağlı ekipler tarafından 2024-2025 eğitim
öğretim döneminin başlamasıyla birlikte
öğrencilerin huzur ve güven ortamında
eğitim alabilmesi amacıyla 47 ilkokul, 45
ortaokul ve 29 lise çevresinde denetim
yapıldı.>>2’DE

Hayvan sağlığı
çalışmaları
devam ediyor
Afyonkarahisar Başmakçı İlçe Tarım ve
Orman Müdürlüğü tarafından küçükbaş
hayvanlarına yönelik başlatılan hayvan
sağlığı çalışmaları devam ediyor.>>3’TE

Vatandaşlar balık tezgahlarına akın etti
Av sezonun sona
ermesiyle birlikte
Afyonkarahisar’da
tezgahlar
balıkla dolup
taşarken kent
sakinlerinin
önceki yıllarda
olduğu gibi bu
yılda hamsiye
yoğun ilgi
gösterdikleri
belirtildi.>>3’TE

DÜNYA ŞAMPİYONASI'NDAN
MUHTEŞEM FİNAL

Spor turizminin en
büyük etkinlik-
lerinden dünyanın en
önemli motor
tutkunlarının
yarıştığı Dünya
Motokros
Şampiyonası'nda
sezonun 18. Ayağı
Afyonkarahisar’da
gerçekleştirilen
yarışmaların
ardından tamam-
landı.>>7’DE

Damla
Gönüllülük
Hareketi
Projesi başladı
Afyonkarahisar’da, gençlerin
gönüllülük bilincini artırmak ve
topluma hizmet etme kültürünü
yaygınlaştırmak amacıyla düzenle-
nen "Damla Gönüllülük Hareketi
Projesi" başladı. >>7’DE

Başkan Aynacı'dan Adliye'ye hayırlı olsun ziyareti
Bolvadin
Belediye
Başkanı Derviş
Aynacı, göreve
yeni başlayan
Adli Yargı Adalet
Komisyonu
Başkanı Semih
Uygur'a hayırlı
olsun ziyaretinde
bulundu. >>3’TE

Nüfus Müdürlüğü hafta
sonu mesai yapacak

Afyonkarahisar İl Nüfus ve Vatandaşlık
Müdürlüğü, KPSS Ortaöğretim sınavına katılacak
adaylar için hafta sonu mesai yapacak.>>2’DE

YATIRIMLAR DEVAM EDECEK

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP)
Bolvadin İlçe Başkanı Mahmut
Kızıltoprak ve MHP Bolvadin İl
Genel Meclis Üyesi Mehmet
Koyuncu, Köylere Hizmet Götürme
Birliği (KÖYDES) projesi
kapsamında Bolvadin ilçesine bağlı
Hamidiye Köyü’nde devam eden yol
ve parke döşeme çalışmalarını
yerinde inceledi.>>5’TE

TATİL BİTTİ, DERS ZİLİ ÇALDI
Afyonkarahisar’da bugün başlayan yeni eğitim ve öğretim döneminde yaklaşık 143 bin öğrenci ve 10 bin 500 öğretmen ders başı yaptı.

Yeni eğitim-öğretim
yılının ilk gününde
Vali Doç. Dr.

Kübra Güran Yiğitbaşı,
protokol üyeleriyle bir-
likte Kocatepe
İlkokulunda öğrenci-
lerin, öğretmenlerin ve
velilerin heyecanına
ortak oldu. Açılış konuş-
masını gerçekleştiren İl
Milli Eğitim Müdürü Miraç
Sünnetci, Türkiye yüzyılı maarif
modeli ile birlikte yeni müfredata
geçeceklerini bildirdi. Müdür
Sünnetci, “2024-2025 eğitim-öğre-
tim yılının başladığımız bu anlamlı
haftada Afyonkarahisar’da toplam-

da 143 bin öğrenci, 10 bin
500 öğretmen ile bugün

eğitim-öğretim yılına
başlıyoruz. 2024-
2025 eğitim-öğretim
yılında bakanlığımız
3 ana temel konuyu
esas almıştır.

Bunlardan birincisi bu
sene uygulayacağımız

Türkiye yüzyılı maarif
modeli ile birlikte yeni

müfredata geçeceğiz. Bu sene
okul öncesi birinci sınıflar, beşinci
sınıflar ve dokuzuncu sınıflar
olmak üzere ilk defa eğitim hayatı-
na yeni müfredatla başlayacağız”
dedi. HABER SAYFA 8’DE

Motofest 2024 sıla konseri ile taçlandı
Afyonkarahisar'da düzenlenen
NG Afyon Motofest 2024,
unutulmaz bir finalle sona erdi.
Festivalin son gecesinde sah-
neye çıkan ünlü sanatçı Sıla,
muhteşem performansıyla
dinleyicileri mest etti. >>5’TE

AFYONKARAHİSAR’IN ASAYİŞİ DEĞERLENDİRİLDİ
Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, il genelinde asayiş ve huzurun temini noktasında 8 Ağustos 8

Eylül tarihleri arasında yürütülen asayiş çalışmalarıyla ilgili basın mensuplarına açıklamalarda bulundu.

Vali Yiğitbaşı toplantıda, İl Jandarma Komutanı J.Alb. Tolga Yağan ve İl Emniyet Müdürü
Mahmut Ay ile birlikte uyuşturucudan, teröre, trafikten, göçle mücadeleye kadar her
alanda büyük bir titizlikle çalışma yürütüldüğünü söyledi. Vali Yiğitbaşı ilk olarak düğün-

lerde havaya atılan silah konusunda uyarılarda bulundu. Düğünlerde ev eğlencelerde silah
konusuna taviz verilmeyeceğini ifade etti. Yiğitbaşı, “Asayiş konularında 2660 genel asayiş
olayları meydana gelmiştir ve bu olayların yüzde 90’ı aydınlatılmıştır. Bir önceki yılın aynı
dönemine göre yine sevindirici rakamlar var elimizde. Mal varlığına işlenen suçlarda özellikle
evden, iş yerinden ve otodan hırsızlık olaylarında yüzde 46’lık bir azalma meydana gelmiştir.
Buna karşılık işlenen suçları aydınlatma olayı ise yüzde 5.5’lik oranda yüzde 89’a yük-
selmiştir. Çeşitli suçlardan aranan ve yakalaması bulunan toplamda 566 şahıs emniyet ve jan-
darma ekiplerinin koordineli çalışmaları sayesinde yakalanmışlardır. Aranan şahısların
yakalanması konusunda nefes almadan yakından takip edeceğiz” dedi. >>İBRAHİM ARTIÇ
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AKÜ’den 15 Takım TEKNOFEST24
finallerinde Antalya’da yarıştı

Afyon Kocatepe Üniversitesi
(AKÜ) öğrenci kulüp ve
topluluklarının çeşitli
kategorilerdeki takımlarndan 15’i
TEKNOFEST 2024’te, Antalya
Anfaş Uluslararası Fuar ve
Kongre Merkezi’nde 5-8 Eylül
2024 tarihleri arasında
gerçekleştirilen finallerde yarıştı.

AKÜ öğrenci kulüp ve toplulukları; 2 proje Sağlıkta Yapay
Zekâ, 5 proje İnsanlık Yararına Teknoloji, 1 proje Çevre
ve Enerji Teknolojileri, 3 proje Türkçe Doğal Dil İşleme,

2 proje Tarım Teknolojileri, 1 proje Psikolojide Teknolojik
Uygulamalar, 1 proje Üniversite Öğrencileri Araştırma Projesi
olmak üzere 15 takım ile finallerde yarıştı. AKÜ öğrenci kulüp
ve topluluklarında görev alan öğrenciler, Çevre ve Enerji
Teknolojileri kategorisinde; Apricity takımıyla, Sağlıkta Yapay
Zeka kategorisinde; Smartsightteam ve Alva Tech takımlarıy-
la, İnsanlık Yararına Teknoloji kategorisinde; MedikoSosyal,
Smartbreath, Aku Shıeld, KocatepeBioTek ve New Edition
Akubiotek takımlarıyla, Türkçe Doğal Dil İşleme kate-
gorisinde; Vision, Hisar ve Master AI Team takımlarıyla, Roket
Yarışması kategorisinde; Psikolojide Teknolojik Uygulamalar
kategorisinde; PsikoTech ve Üniversite Öğrencileri Araştırma
Proje kategorisinde KBT2 takımı ile TEKNOFEST 2024 final-
lerinde yer aldı. Dereceye giren takımların bir hafta içinde
açıklanmasının beklendiği Antalya’da başarılı olan takımlar
ödüllerini 2-6 Ekim 2024 tarihleri arasında düzenlenecek olan
TEKNOFEST Adana’da alacak. Ayrıca Kocatepe Roket
Takımı 9-16 Eylül 2024 tarihleri arasında Aksaray’da Roket
yarışmasına katılacak. >>İBRAHİM ARTIÇ

Bakan Yusuf Tekin’den
öğrencilere anlamlı karşılama
Okulların açıldığı ilk gün ziyaretlerine devam
eden İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci,
Hisarbank 100. Yıl İlkokulunu ziyaret etti.

Okul 3-C sınıfı öğrencilerinin Milli
Eğitim Bakanı Yusuf Tekin’e yazmış
oldukları mektuplarına Bakan Yusuf
Tekin samimi bir şekilde karşılık
verdi. Bakan Tekin öğrencilere gön-
derdiği teşekkür mektubu ve
hediyelerini tek tek takdim eden İl
Müdürü Miraç Sünnetci;
“Okullarımızın açıldığı ilk günde

öğrencilerimizi yalnız bırakmayan
Bakanımız Sayın Yusuf Tekin’e
şükranlarımızı sunuyor, öğrenciler-
imize göndermiş oldukları kıymetli
hediyeleri ve duygu yüklü mektu-
plarıyla onların yüzündeki
tebessümün kaynağı oldukları için
sonsuz teşekkürlerimizi iletiyoruz”
dedi. >>FAHRİYE ÇIRACI

Nüfus Müdürlüğü hafta
sonu mesai yapacak
Afyonkarahisar İl Nüfus ve Vatandaşlık Müdürlüğü, KPSS Ortaöğretim

sınavına katılacak adaylar için hafta sonu mesai yapacak.
Afyonkarahisar İl Nüfus ve Vatandaşlık Müdürlüğünün yaptığı
açıklamada şu ifadelere yer verildi; “15 Eylül 2024 tarihinde
yapılacak olan 2024 Kamu Personel Seçme Sınavına (2024-
KPSS Ortaöğretim) katılacak adaylardan, Nüfus Cüzdanını
veya T.C. Kimlik Kartını kaybeden ve yeniden çıkarmak
isteyen adayların, Nüfus Müdürlüklerine başvurarak “Sınav
Giriş Belgesi” ile bir adet fotoğrafını yanında getiren adaylara

yeni kart düzenleninceye kadar geçerli fotoğraflı, imzalı-
mühürlü/barkodlu-karekodlu “Geçici Kimlik Belgesi” düzen-
lenebilmesi ve MERNİS Nüfus bilgilerinde sorun olan aday-
ların bilgi güncelleme işlemlerinin yapılabilmesi için 15 Eylül
2024 Pazar günü 07.00-10.00 saatleri arasında Bolvadin,
Dinar, Afyonkarahisar Merkez ve Sandıklı İlçe Nüfus
Müdürlüğünün açık bulundurulacak” >>KADER KAYA

Okul çevrelerinde
denetim yapıldı

Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğüne bağlı
ekipler tarafından 2024-2025 eğitim öğretim
döneminin başlamasıyla birlikte öğrencilerin
huzur ve güven ortamında eğitim alabilmesi
amacıyla 47 ilkokul, 45 ortaokul ve 29 lise
çevresinde denetim yapıldı.

Ekipler okul önlerinde ve
çevrelerinde okul ile ilişiği bulun-
mayan kişiler, okul etraflarında
bulunan park, bahçe ve metruk
binalar, okula yakın bulunan kahve-
haneler, internet salonları, sağlık
için zararlı madde satışı yapan işy-
erleri, okula öğrenci taşıyan servis
araçları ve sürücüleri denetlendi. İl
Emniyet Müdürlüğü'nden denetim-

lerle ilgili yapılan açıklamada
“Çocuklarımızın suça sürüklenmesi
ve suçun mağduru olmasını
engellemek, fiziksel ve ruhsal
gelişimlerini engelleyebilecek zarar-
lı alışkanlıklarda ve tehlikeli mad-
delerden korumak amacıyla
denetlemelerimiz eğitim öğretim
yılının sonuna kadar devam ede-
cektir” denildi. >>MEVLÜT TINAS
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Vatandaşlar balık tezgahlarına akın etti
Av sezonun sona ermesiyle birlikte Afyonkarahisar’daki tezgahlar balıkla dolup taşarken kent

sakinlerinin önceki yıllarda olduğu gibi bu yılda hamsiye yoğun ilgi gösterdikleri belirtildi.
Afyonkarahisar ile birlikte ilçelerde kurulan balık pazarında hamsiye vatandaşlar
yoğun ilgi gösteriyor. Şuhut ilçesindeki balık pazarında kilosu 100 ile 150 lira
arasında değişen hamsiye vatandaşlar yoğun ilgi gösterdi. Av yasağının sona
ermesi ile birlikte balık tezgahlarını süsleyen Karadeniz'in incisi olarak
adlandırılan hamsi balığına vatandaşlar yoğun ilgi gösterdiklerini ve hamsinin her
derde deva olduğunu ifade etti. Balıkçı esnafı Coşkun Arslan, vatandaşların
hamsi ile birlikte diğer balık türlerine ilgisinin iyi olduğunu ifade etti. Arslan, “Balık
satışları güzel gidiyor yani kilosu 100 liradan gidiyor. Hamsi balığının kilosu 100
lira şu anda. Hamsi balığı sağlıklı kırmızı etten daha lezzetli yani" dedi. Balık
almaya gelen vatandaşlardan Süleyman Demir ise sezonun açılmasını dört gözle
beklediklerini dile getirerek, “Karadeniz hamsisini 150 liradan bizde almış
bulunuyoruz. Balığın çocuklar için gelişimi için çok önemli" diye konuştu. >>İHA

Başkan Aynacı'dan Adliye'ye
hayırlı olsun ziyareti
Bolvadin Belediye Başkanı Derviş Aynacı, göreve

yeni başlayan Adli Yargı Adalet Komisyonu Başkanı
Semih Uygur'a hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.

Ziyarette, Başkan Aynacı, yeni
görevine başlayan Uygur'a
başarı dileklerini iletti ve
Bolvadin için ortak çalışmalara
her zaman hazır olduklarını
ifade etti. Ziyaretin ardından
Başkan Aynacı, Bolvadin
Cumhuriyet Başsavcısı Nuh
Mete Hatipoğlu'na da nezaket
ziyaretinde bulundu. Başkan
Aynacı, burada da Hatipoğlu'na
görevinde başarılar dileyerek,
adaletin sağlanması ve
toplumun huzuru için Bolvadin
Belediyesi'nin her zaman destek
vermeye hazır olduğunu belirtti.
>>MEVLÜT TINAS

İscehisar'da ilk
ders zili çaldı

İscehisar Belediye Başkanı Seyhan Kılınçarslan, İlçe
Kaymakamı Özlem Kılıçtürk ile birlikte 2024-2025 Eğitim-Öğretim

Yılı ilk ders zili heyecanına Atatürk ilkokulunda ortak oldu.
Düzenlenen törenin ardından öğrenciler-
le bir süre sohbet ederek heyecanlarına
ortak olan Başkan Seyhan Kılınçarslan,
"Yeni eğitim-öğretim yılının ülkemize, mil-
letimize, eğitim camiamıza, öğrencilerim-
ize, velilerimize iyilik, güzellik ve başarı
getirmesini diliyorum." dedi.
>>KADER KAYA

Dinar Zabıta ekiplerinden
okul önü trafik denetimi

Dinar Belediye Başkanı Veysel Topçu’nun talimatları doğrultusunda
2024-2025 eğitim ve öğretim yılının başlaması ile ilçede bulunan

bütün okulların çevresinde belediye zabıta ekipleri tarafından
çocukların güvenliği amacıyla trafik kontrolü yapılmaya başlandı.

İlçenin farklı noktalarındaki ilkokul ve ortaokul çevresinde
gerçekleştirilen denetimler kapsamında ekipler, şoförleri
kurallara uymaları konusunda uyarırken, öğrencilerin güven-
liğini tehdit eden tüm tehlikelere karşı güvenlik önlemleri alan
zabıtalar, kapsamlı bir denetim gerçekleştiriyor. Sabahın
erken saatlerinde görev yerlerini alan zabıta ekipleri araç
trafiğini aksatmayacak şekilde öğrencilerin güvenli bir şekilde
karşıdan karşıya geçişlerini sağlıyor. Uygulama Dinar’ın fark-
lı mahallelerinde bulunan tüm okullarında hafta içi her gün
devam edecek. >>HÜDAYİ ACAR

Başmakçı’da hayvan sağlığı
çalışmaları devam ediyor

Afyonkarahisar Başmakçı İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü tarafından küçükbaş
hayvanlarına yönelik başlatılan hayvan sağlığı çalışmaları devam ediyor.

Başmakçı İlçe
Tarım ve Orman
Müdürlüğü Hayvan
Sağlığı personelleri
tarafından küçük-
baş hayvanlara
veba, çiçek aşısı ve
küpeleme çalış-
maları sürüyor. Bu
çerçevede besici-
leri ziyaret eden
personeller tarafın-
dan küçükbaş hay-
vanlara aşılama
yapıldı.
Ziyaretlerde ayrıca
besicilere yönelik
bilgilendirme çalış-
ması da yapıldı.
>>İHA
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AFYONKARAHİSAR/ MERKEZ

Karahisar Basın Yayın Dağ. Matbaa Reklam
Ajans Org. İletişim ve Per. Yön. Hizm.
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İMTİYAZ SAHİBİ
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AYLİN
Fuar Hastanesi Karşısı

214 32 10
SEYHAN

Yeni Devlet Hastanesi Karşısı
214 41 05

FATMA ŞENGÜL
DÖRTYOL MAH.TURGUT ÖZAL BULVARI

215 26 61

İİççmmee  ssiiggaarraayyıı
ssaağğIIııkkttaa  
ssııhhhhaattttee  kkaall,,
iiççeerrsseenn  
bbıırraakkmmaazz
sseennddee  hhaall..

Ahmet YEŞİLAY

Sigaranın
zararı 
çok, 
ölümün 
zamanı 
yok.

Teknolojik cihaz kullanımı çocuk 
yaşta uyku hastalığına neden oluyor

Uyku hastalıklarının çocuk yaşta ortaya çıkabildiğini ve bunun en büyük etkeninin elektronik cihaz 
kullanımı olduğunu belirten Eskişehir Şehir Hastanesi Kulak Burun Boğaz Bölümü Uzmanı ve Uyku 

Merkezi Sorumlusu Prof. Dr. Vural Fidan, “Elektronik cihazlarla uğraşma veya ilgilenme süresi ne kadar
çok olursa çocukların uykuya dalması ve uykuyu devam ettirme süreçleri o kadar çok etkilenir” dedi.

Uyku hastalıkları günümüzde çocuk yaşlardan
itibaren görülebilen ve hayatı önemli ölçüde olum-
suz etkileyen bir hal aldı. Hemen her yaş grubun-
da gözlenebilen uyku hastalıklarının temel sebebi
olarak elektronik cihaz kullanımı dikkatleri çekiyor.
Özellikle bebeklik çağından itibaren gün içinde ve
uyku öncesi elektronik cihaz kullanımı, uyku
kalitesini oldukça düşürüyor. Uzmanlar ise çocuk-
ların uyku hastalıklarına yakalanmaması için
aileleri uyarıyor. Eskişehir Şehir Hastanesi Kulak
Burun Boğaz Bölümü Uzmanı ve Uyku Merkezi
Sorumlusu Prof. Dr. Vural Fidan konuyla ilgili yap-
tığı açıklamasında aileleri uyarırken, “Ailelerin
özellikle bu yaz döneminde ve okulların açık
olduğu dönemlerde de mutlaka süreyi kısıtla-
masını istiyoruz. Çocukların gün içerisindeki
teknolojik araç kullanım süresinin en fazla 1 saat
içerisinde tamamlanması gerekiyor” dedi.

“TEKNOLOJİK CİHAZLAR ÇOCUKLARIN
UYKUYA DALMASINI VE UYKUYU DEVAM

ETTİRMESİNİ ZORLAŞTIRIYOR”
Bebeklikten itibaren çocukların teknolojik ciha-
zlar ile içli dışlı olmasının uyku hastalıkları için
zemin hazırladığını belirten Prof. Dr. Vural Fidan,
“Ne yazık ki uyku hastalıkları çocukluk döne-
minde de bizim gördüğümüz bir durum. Teknoloji
gelişmesi ve bu teknolojiye ulaşımın daha kolay-
laşması sebebiyle ne yazık ki bebeklik döne-
minden itibaren çocuklar cep telefonu, telefon,
tablet veya bilgisayar tarzındaki ürünlerle çok
daha fazla haşır neşir oluyor. Fakat bu cihazlar-
la uğraşma veya ilgilenme süresi ne yazık ki
çocuklarda ne kadar çok olursa ve uyku sürecine
ne kadar yakın olursa maruz kalmış oldukları
uyaranlar ve mavi ışık sebebiyle kişilerin yani
çocukların uykuya dalması ve uykuyu devam
ettirme süreçleri oldukça bozuluyor. Ki keza bu
teknolojik cihazlarla ilgili olarak çocukların gör-
müş oldukları veya izlemiş oldukları program-
ların çeşidi de bunları çok etkiliyor. Özellikle şid-
det içerikli programlar veya şiddet içerikli oyun-
lar, çizgi filmler ne yazık ki çocukların bu konuy-
la ilgili bilinçaltını etkileyerek çocukların
uykusunda uyku terörü veya uyku esnasında
ciddi uyanma problemlerini oluşturabiliyor. Tabii
bunun mutlaka kontrol altında olması gerekiyor.
Kontrol altında olabilmesi için erişkinlere çok
ciddi iş düşüyor” dedi.

“ÇOCUKLAR UYKU ÖNCESİNDE
TEKNOLOJİK CİHAZLARLA UĞRAŞMAMASI

GEREKİYOR”
Özellikle uyku öncesinde çocukların teknolojik
cihazlarla temas kurmaması gerektiği konusunda
aileleri uyaran Fidan, şu ifadeleri kullandı: “Çocuk-
lar mutlaka her zaman için çok daha güzel ve
kolay eğlenceli olan tarafı tercih edecektir. Bu
beklediğimiz bir şey. Fakat bununla ilgili olarak
ailelerin özellikle bu yaz döneminde ve okulların
açık olduğu dönemlerde de mutlaka bu süreyi
kısıtlamasını istiyoruz. Kesinlikle çocukların gün
içerisindeki teknolojik araç kullanım süresinin en
fazla 1 saat içerisinde tamamlanmasını istiyoruz.
Ve bu sürenin de uykuya yakın olmamasını istiy-

oruz ki uyaranların, mavi ışığın, çocuğun uyku
düzenini ve seviyesini bozmasın. Derin uyku
sürecini bozmasın. Bununla ilgili olarak mutlaka
ve mutlaka televizyon da çok ciddi etkenlerden bir
tanesi. Her ne kadar artık dijital dünyada bu artan
uyaran fazla fakat hala çocukların veya erişkin-
lerin, bizlerin de teknolojik araçların dışında tele-
vizyonla ilgilenmemiz, haşır neşir olmamız
mümkün. Kesinlikle bu teknolojik araçların
uyuduğumuz yerde olmaması lazım.
Televizyonun uyuduğumuz yerde olmamasını
istiyoruz. Çünkü bu uyaran kişinin ne yazık ki
uyuduğu yerde yani yatak odasında uykuya
dalma ve devam ettirme sürecini bozmaktadır.”
>>İHA

Çocuklarda düztabanlık
tedavisine erken başlanmalı
Düztabanlık tedavisinin genellikle çocukluk çağında
başladığını belirten Ortopedi ve Travmatoloji Uzmanı
Prof. Dr. Yalkın Çamurcu, “Çocuklarda ayak kemeri
genellikle 4-6 yaşına kadar gelişir. Eğer bu yaşlarda
kemer gelişmezse ve semptomlar ortaya çıkarsa,
tedaviye başlanabilir. Erken müdahale, uzun vadede
daha iyi sonuçlar elde edilmesini sağlar” dedi.
Düztabanlığı (Pes Planus, Pes Planovalgus) ayak
tabanında olması gereken kavisi oluşturan kemerin
çökmesi sonucu ayak tabanının düz bir görünüm
alması durumu olarak tanımlayan VM Medical Park
Bursa Hastanesi Ortopedi ve Travmatoloji Uzmanı
Prof. Dr. Yalkın Çamurcu, dikkat edilmesi gerekenler
hakkında bilgilendirmede bulundu. Ayak tabanı ve
ayak kavisini oluşturan ayak kemerinin, yürüme ve
koşma sırasında vücudun ağırlığını dengelediğini ve
darbeleri emdiğini belirten Prof. Dr. Yalkın Çamurcu,
“Düztabanlık, bu kavisin olmaması veya yetersiz
olması durumunda ortaya çıkar ve ayakta ağrı,
yorgunluk, ayak bileği, diz, kalça ve bel sorunlarına
yol açabilir. Düztabanlık doğuştan olabilir veya
zamanla gelişebilir. Bebeklerde ve küçük çocuklarda
ayak kemerinin gelişimi tamamlanmadığı için düzta-
banlık normaldir. Ancak, 6-7 yaşına kadar kemer
gelişmezse, bu durum kalıcı hale gelebilir ve tedavi
gerekebilir” şeklinde konuştu.

DÜZTABANIN NEDEN GELİŞİR
Düztabanlık (pes planus), ayak kemerinin çökmesi
olarak ortaya çıkan bir ayak şekil bozukluğu olduğu-
nun altını çizen Prof. Dr. Çamurcu, bu durumun bazı
istisnalar dışında 6 yaşına kadar normal gelişim (fizy-
olojik) olarak kabul edildiğini ifade etti. Düztabanın
neden geliştiği sorusunun birçok yanıtının olduğunu
dile getiren Prof. Dr. Çamurcu, genel olarak genetik
faktörler, kas ve tendon zayıflıkları, yaralanmalar,
yaşlanma, obezite, nöromüsküler hastalıklar ve
gelişimsel faktörlerin hastalığın ortaya çıkmasında
etkili olduğunu belirtti. Prof. Dr. Çamurcu, düztabanı
en çok tetikleyen 8 faktör hakkında şu bilgileri pay-
laştı: "Ailede düztabanlık öyküsü olan bireylerde bu
durum daha yaygın görülür. Genetik yatkınlık, ayak
kemerinin yeterince gelişmemesine neden olabilir.
Liya Xu ve arkadaşlarının yaptığı bir sistematik
inceleme ve meta-analiz çalışması, düztabanlığın
genetik faktörlere bağlı olabileceğini göstermektedir.
bozukluğunun) derecesine bağlı olarak planlandığını
dile getirdi. Prof. Dr. Çamurcu, düztabanlık
tedavisinde hafif vakalarda ayak egzersizleri, ortope-
dik ayakkabılar ve tabanlıkların yeterli olabileceğini
ancak daha şiddetli vakalarda ise fizik tedavi veya
cerrahi müdahale gerekebileceğini ifade etti. 
>>İHA



5510 EYLÜL 2024 SALI

Yatırımlar devam edecek
Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Bolvadin İlçe Başkanı Mahmut

Kızıltoprak ve MHP Bolvadin İl Genel Meclis Üyesi Mehmet
Koyuncu, Köylere Hizmet Götürme Birliği (KÖYDES) projesi 

kapsamında Bolvadin ilçesine bağlı Hamidiye Köyü’nde devam
eden yol ve parke döşeme çalışmalarını yerinde inceledi.

Hamidiye Köyü’nde gerçekleştirilen bu önemli
çalışma çerçevesinde, köy yollarının iyileştirilme-
si adına toplam 1350 metrekarelik bir alan beton
parke ile kaplandı. Özellikle kış aylarında
yaşanan ulaşım zorluklarının önüne geçmek ve
köy halkına daha güvenli bir yol ağı sunmak
amacıyla başlatılan bu çalışma, bölge halkının
büyük beğenisini kazandı. Kızıltoprak ve
Koyuncu, yapılan incelemeler sırasında köy
sakinleriyle bir araya gelerek projeyle ilgili görüş
alışverişinde bulundu. MHP Bolvadin İlçe
Başkanı Mahmut Kızıltoprak, köylerde yapılan
çalışmaların sadece bugünün değil, yarının da
ihtiyaçlarını karşılayacak şekilde planlandığını
vurguladı. KÖYDES projesi ile köylerin daha
modern bir altyapıya kavuştuğunu belirten
Kızıltoprak, “Amacımız, kırsal bölgelerde
yaşayan vatandaşlarımızın yaşam standartlarını
yükseltmek. Bu çalışmalar sadece yol ve parke
döşeme ile sınırlı kalmayacak, gelecekte daha
kapsamlı projelerle köylerimizi kalkındırmaya
devam edeceğiz” dedi.

“YATIRIMLARIMIZ ARTARAK SÜRECEK”
MHP Bolvadin İl Genel Meclis Üyesi Mehmet
Koyuncu ise, İl Genel Meclisi’nin Bolvadin’e ve
çevresindeki köylere yönelik yatırımlarına hız
kesmeden devam ettiğini söyledi. Koyuncu, köy-
lerin kalkınmasının Bolvadin’in genel refahına
büyük katkı sağlayacağını ifade ederek,
“Yatırımlarımız artarak sürecek. Köylerimizin hak
ettiği modern şartlara ulaşması için var gücümü-
zle çalışmaya devam edeceğiz” dedi.

KÖY HALKINDAN TEŞEKKÜR
Hamidiye Köyü sakinleri, yapılan çalışmalardan
duydukları memnuniyeti dile getirerek, MHP
Bolvadin teşkilatına ve yetkililere teşekkür etti.
Özellikle yağışlı havalarda yolların çamur
deryasına döndüğünü belirten köylüler, parke
döşeme çalışmalarının yaşamlarını kolay-
laştırdığını belirttiler. Projenin tamamlanmasıyla
birlikte köy halkının rahat bir nefes alacağına
dikkat çeken vatandaşlar, altyapı yatırımlarının
artarak devam etmesini talep etti.
>>İZZET IŞIK

Motofest 2024 sıla
konseri ile taçlandı

Afyonkarahisar'da düzenlenen NG Afyon Motofest 2024, unutulmaz
bir finalle sona erdi. Festivalin son gecesinde sahneye çıkan ünlü

sanatçı Sıla, muhteşem performansıyla dinleyicileri mest etti. 
Sıla'nın sahnede estirdiği rüzgarla, festivalin son
gecesi müziğin ve coşkunun doruklarına ulaştı.
Festival boyunca binlerce ziyaretçi, motosiklet
tutkunları ve müzik severler bir araya geldi. Final
gecesinde Sıla'nın enerjik ve duygusal
şarkılarıyla coşkulu anlar yaşayan katılımcılar,
festivalin her anının tadını çıkardı. Sıla'nın sahne
performansı sırasında izleyiciler, sanatçının
şarkılarına hep bir ağızdan eşlik ederek unutul-
maz anılar biriktirdi. Afyonkarahisar Belediye
Başkanı Burcu Köksal, Motofest 2024’ün
başarıyla tamamlanmasından duyduğu mem-

nuniyeti dile getirerek, "Bu yıl yine dolu dolu bir
festival yaşadık. Motosiklet tutkunları ve müzik
severler, Afyonkarahisar'da unutulmaz anılar
biriktirdi. Bu güzel festivali bizimle paylaşan
herkese yürekten teşekkür ediyorum." dedi. NG
Afyon Motofest 2024, her yıl olduğu gibi bu yıl da
büyük ilgi gördü ve Sıla'nın sahne aldığı final
gecesiyle adeta taçlandı. Festivalde yer alan
konserler, motosiklet gösterileri ve çeşitli etkinlik-
lerle Afyonkarahisar, yine Türkiye'nin dört bir
yanından gelen ziyaretçilerin buluşma noktası
oldu. >>HÜDAYİ ACAR 

BAŞKAN KÖKSAL’IN BİR VAADİ DAHA UYGULANIYOR

"Zafer Kart" Projesi Başlıyor
Afyonkarahisar Belediyemiz, ihtiyaç sahibi öğrencilerimize eğitim ve beslenme

yardımı yaparak 2024-2025 eğitim öğretim yılına güçlü bir başlangıç yapıyor. 

Belediye Başkanı Burcu Köksal’ın söz verdiği
seçim vaatlerinden biri olan "Zafer Kart" projesi
kapsamında ilkokul, ortaokul ve lise öğrencilerim-
iz için eğitim ve beslenme yardımı başvuruları 9-
21 Eylül tarihleri arasında alınacak.

"ZAFER KART" PROJESİ İLE İHTİYAÇ
SAHİPLERİNE DESTEK

Belediye Meclisi’nin Eylül ayı toplantısında,
ihtiyaç sahibi vatandaşlar ve öğrenciler için
önemli yardımlar içeren "Zafer Kart" uygula-
masının ilk adımı atılmıştı. Başkan Burcu Köksal,
yaptığı açıklamada, “Eğitime destek vermek,
geleceğe yatırımdır. 'Zafer Kart' ile ihtiyaç sahibi
ailelerin çocuklarına eğitim ve beslenme yardımı

sağlayarak onların daha iyi şartlarda eğitim
almalarını hedefliyoruz.” dedi.  Başkan Burcu
Köksal, sosyal yardım yönetmeliğine uyan tüm
öğrencilerimizin bu desteklerden faydalanabile-
ceğini söyledi. 

BAŞVURU ŞARTLARI VE DETAYLAR
Başvurular, yalnızca Afyonkarahisar merkezinde
ikamet eden ihtiyaç sahibi ilkokul, ortaokul veya
lisede öğrenim gören devlet okulu öğrencileri için
geçerli olacak. Başvuru yapacak öğrencinin
Türkiye Cumhuriyeti vatandaşı olması, kamu
haklarından yasaklı olmaması ve ailesinden
sadece bir çocuğun başvuruda bulunması
gerekiyor. Anaokulu, özel okul, kolej, açık lise ve
üniversite öğrencilerinin başvuruları kabul
edilmeyecek. Afyonkarahisar Belediyemiz Halkla
İlişkiler Biriminden yapılan açıklamaya göre,
geçmiş yıllarda eğitim yardımı alan öğrencilerin
de başvurularını yenilemeleri gerektiği bildirildi.
Başvuruların 9 Eylül’den itibaren
http://https://ecozum.afyon.bel.tr/WebBasvuru/eg
itim#/ internet sitesi üzerinden online olarak
yapılacağı, son başvuru tarihinin ise 21 Eylül
2024 Cumartesi günü olduğu açıklandı. 
KİMLER BAŞVURABİLİR?
•    Muhtaçlık sınırı altında geliri olan ihtiyaç sahibi
aileler,
•    Öksüz veya yetim olan öğrenciler,
•    Kendisi %40 ve üzeri engelli olan öğrenciler,
•    Anne ve babası resmi olarak ayrı olup ihtiyaç
sahibi olan öğrenciler. >>HÜDAYİ ACAR

OEDAŞ genişleyen araç filosuyla
hizmet kalitesini artırıyor

Elektrik dağıtım şirketi OEDAŞ, güvenli ve sürdürülebilir elektrik arzı 
sağlamak için araç filosunu genişletirken bazı mevcut araçlarını da yeniledi.

Trafo değişiminden kırsal alandaki bakımlara
kadar her coğrafi koşula ve iklim şartına uygun
toplam 366 araçlık bir filoya sahip olduklarını
söyleyen OEDAŞ Direktörü Muzaffer Yalçın,
“Donanımlı araçlarımızla hizmet verdiğimiz beş
ilin her bölgesine yüksek kalitede hizmet sunuy-
oruz.” dedi. Yalçın ayrıca, filodaki iki elektrikli
araçla elektrikli araçtan şebekeye enerji transferi
gibi Ar-Ge projeleri üzerinde çalıştıklarını da
belirtti.
Afyonkarahisar, Bilecik, Eskişehir, Kütahya ve
Uşak’ta elektrik dağıtım hizmeti veren
Osmangazi Elektrik Dağıtım AŞ (OEDAŞ), filo-
sunu yeni araçlarla genişletirken bazı araçlarını
ise yeniledi. Yeni araçlarla birlikte toplam 366
araçlık bir filoya sahip olan OEDAŞ, yaklaşık 50
bin kilometrekarelik bir alana yayılan beş şehrin
her noktasına aynı yüksek kalitede hizmet ver-
meyi amaçlıyor.

MUZAFFER YALÇIN: “FILOMUZDA
TÜM DONANIMA SAHIBIZ”

Araç filoları hakkında bilgi veren OEDAŞ
Direktörü Muzaffer Yalçın, “OEDAŞ olarak hizmet
verdiğimiz geniş coğrafyada güvenli ve
sürdürülebilir enerji arzı sağlamak için araç filo-
muzu hem genişletiyor hem de mevcut
araçlarımızı yeniliyoruz. Filomuzda tüm donanı-
ma sahibiz. Hatlardan kaynaklanan arızalarda ve
armatür ile lamba değişimlerinde kullandığımız
sepetli araçlar, kırsal alandaki çalışmalarda kul-
lanılan ticari araçlar, sayaç değişimlerindeki saha
araçları, trafo bakım onarımındaki ticari araçlar,
trafo değişimi ve direk sökümünde kullandığımız
vinçler de dahil olmak üzere toplamda 366 araçlık
bir filomuz bulunuyor.” dedi.

“GELECEĞIN TEKNOLOJILERI 
ÜZERINDE ÇALIŞIYORUZ”

Araç filolarında Ar-Ge çalışmaları yürütmek için
kullandıkları iki elektrikli araç olduğunu belirten
Yalçın şöyle devam etti; “AB destekli Flexigrid
projesi kapsamında elektrik şebekelerinde
esnekliğin sağlanması ve güvenli, stabil dağıtım
operasyonlarının gerçekleştirilebilmesi için çalış-
malar yürütüyoruz. Filomuzdaki iki elektrikli aracı
da Eskişehir Tepebaşı ilçesindeki Yaşam
Köyü'nde kurduğumuz demo sahasında kullanıy-
oruz. Burada elektrikli araçtan şebekeye enerji
transferi, batarya depolama sistemleri ve akıllı
şebeke uygulamalarına yönelik Ar-Ge çalış-
malarımızın kurulumunu ve testlerini tamamladık.
Öte yandan kısmi deşarj arızası olan elektrik
direklerinin tespitinde, direklerde tek tek mikrofon
ile dinleme yapmanın önüne geçen, Türkiye’de
bir ilk, dünyada ise sayılı örnekleri bulunan
Radyo Frekansı ile Kısmi Deşarj Tespiti projem-
izde de filomuzdaki araçlardan yararlanıyoruz.
Böylece bir yandan geleceğin akıllı teknolojilerini
geliştirirken diğer yandan da yaptığımız çevre
dostu yatırımlarla karbon ayak izimizi azaltıy-
oruz.” >>KADER KAYA
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Cumhurbaşkanı Yardımcısı Yılmaz, Söğüt Şenlikleri'nde konuştu

“Artık farklı dillerde de burada tarihimizi
çok iyi anlatan rehberlere ihtiyaç var"

Bilecik'te gerçekleştirilen 743'üncü Söğüt Ertuğrul Gazi'yi Anma ve Yörük Şenlikleri'nde konuşan Cumhurbaşkanı 
Yardımcısı Cevdet Yılmaz, "Vatanımızın her köşesini Fatih Sultan Mehmet'in 500 yıllık fetihnamesindeki gibi hangi dinden,

hangi dilden, ırktan, mezhepten olursa olsun herkes için huzurun, güvenliğin ve selametin yurdu yapmaya çalışıyoruz" dedi.

Bu yıl 743'üncüsü düzenlenen Ertuğrul
Gazi'yi Anma ve Yörük Şenlikleri'nin son
gününde tüm coşkusuyla devam ediyor.

Şenliğin son günü Cumhurbaşkanı Yardımcısı
Cevdet Yılmaz, Büyük Birlik Partisi Genel
Başkanı Mustafa Destici, Milliyetçi Hareket Partisi
Genel Sekreteri İsmet Büyükataman ve Bilecik
Valisi Şefik Aygöl'ün katılımlarıyla gerçekleşiyor.
Konuşmalar, Ertuğrul Gazi Türbesi önünde Alpler
tarafından karşılama yapılması ve Alplerin 'Saygı
Nöbeti' devir teslim töreninin ardından başladı.
Yapmış olduğu konuşmada günün anlam ve öne-
mine vurgu yapan Cumhurbaşkanı Yardımcısı
Cevdet Yılmaz, Bilecik'in bugünkü dünyanın yeni
şartları altında çok güzel bir gelişim sergilediğini
ve üretim üssü haline gelen bölgedeki ihracatın
milyar doları aştığını söyledi. Ayrıca bölgeye yurt
dışından da yoğun ilgi olduğu konusunda kendi-
lerine bilgi aktarıldığından bahseden Yılmaz,
farklı dillerde tarihi iyi anlatan rehberlere
ihtiyaçları olduğunu ifade etti.

"BUGÜN GÖK VATANDAN MAVİ VATANA
YERLİ, MİLLİ ADIMLARLA YÜRÜYEN

TÜRKİYE'Yİ GÖRÜYORUZ"
Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz,
"Vatanımızın her köşesini Fatih Sultan Mehmet'in
500 yıllık fetihnamesindeki gibi hangi dinden,
hangi dilden, ırktan, mezhepten olursa olsun
herkes için huzurun, güvenliğin ve selametin
yurdu yapmaya çalışıyoruz. Farklılıklarımız
üzerinden bizleri ayırmaya çalışanlara, aramıza
nifak tohumları ekmeye çalışanlara bugüne kadar
hamd olsun geçit vermedik, bundan sonra da
geçit vermeyeceğiz. Bugün Ertuğrul Gazi
Camii'nin kubbesinden göğe baktığımızda öğürce
dalgalanan al bayrağımızın gölgesinde kalkınan,
gelişen, güçlenen ülkemizi görüyoruz. Hamd
olsun, bugün gök vatandan mavi vatana yerli,
milli adımlarla yürüyen Türkiye'yi görüyoruz.
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan lider-

liğinde, ülkemiz ve bölgemiz için tasavvurumuzu
barıştan ve hakkaniyetten yana kuruyoruz.
Mazluma umut olmak, Gazze başta olmak üzere
kanayan yaralara merhem bulmak, nesilleri,
çağları aydınlatmak için uğraşıyoruz" dedi.

"ÜRETİM ÜSSÜ HALİNE GELMİŞ
DURUMDA BU BÖLGEMİZ"

Bölgenin ve Bilecik'in bugünkü dünyanın yeni
şartları altında çok güzel bir gelişim sergilediğini
belirten Yılmaz, "İnşallah bugün iş dünyamızla da
ayrıca buluşacağız. Üretim üssü haline gelmiş
durumda bu bölgemiz. Milyar doları aşan bir ihra-
catı var. Bugün ekonomik sahada da çok güçlü
bir noktaya gelmesinden büyük bir gurur duy-
duğumuzu, onur duyduğumuzu belirtmek isterim.
Buna katkısı olan iş dünyamıza, çalışanlara,
emek verenlere de ayrıca teşekkür ediyoruz" şek-
linde konuştu.

"ARTIK FARKLI DİLLERDE DE 
BURADA TARİHİMİZİ ÇOK İYİ ANLATAN

REHBERLERE İHTİYAÇ VAR"
Şenlik vesilesiyle bu toprakları vatan yapan ata-
larımızı bir kez daha rahmet ve minnetle yad
ettiğini, özellikle şehitlerimizi rahmetle andığını
dile getiren Cumhurbaşkanı Yardımcısı Yılmaz,
sözlerine şöyle devam etti: "Yaşayan gazilerimize
hayırlı, sağlıklı, bereketli ömürler diliyorum. Şen-
liğin organizasyonunda emeği geçen herkesi
tebrik ediyorum. Ülkemizin dört bir yanından,
uzaktan, yakından Söğüt'e gelerek bu manevi
havayı yaşatan ve yaşayan vatandaşlarımıza
şükranlarımı sunuyorum. Az önce Ertuğrul Gazi
Türbesi'nde şöyle bir bilgi de verildi bize, artık
giderek farklı ülkelerden de bu bölgemize çok
ciddi bir ilgi var, ziyaret var. Özellikle bu dizi film-
lerden sonra bunun arttığını ifade ettiler. Artık
farklı dillerde de burada tarihimizi çok iyi anlatan
rehberlere ihtiyaç var. Belki aramızda da farklı
ülkelerden misafirlerimiz vardır, onları da bu vesi-
leyle tekrar selamlıyorum." >>İHA

Bakan Bak, Kazakistan'da Cumhurbaşkanı Tokayev ile görüştü
Kazakistan’ın başkenti Astana’da 89 ülkeden 2 binden fazla sporcunun katıldığı 5. Dünya Göçebe Oyunları görkemli törenle açıldı. Açılış törenine Gençlik ve Spor Bakanı Dr. Osman

Aşkın Bak da katıldı. Bakan Bak, törende Dünya Etnospor Konfederasyonu Başkanı Bilal Erdoğan ile birlikte Kazakistan Cumhurbaşkanı Kasım Cömert Tokayev ile görüştü.

Astana Arena Stadı'nda düzenlenen açılış törenine
Türkiye’den Gençlik ve Spor Bakanı Dr. Osman
Aşkın Bak ile Adalet Bakanı Yılmaz Tunç ve Dünya
Etnospor Konfederasyonu Başkanı Bilal Erdoğan da
katıldı. Bakan Bak, açılış töreni öncesi Dünya
Etnospor Konfederasyonu Başkanı Bilal Erdoğan ile
birlikte Kazakistan Cumhurbaşkanı Kasım Cömert
Tokayev ile görüştü. “Büyük Bozkırda Buluşma” slo-
ganıyla bu kez Kazakistan’ın ev sahipliğinde düzen-
lenen 5. Dünya Göçebe Oyunları’nın açılışı katılımcı
ülkelerin bayraklarının ve takımların resmi geçidiyle
başladı. Kazakistan milli marşının okunmasının
ardından Cumhurbaşkanı Tokayev açılış konuş-
masını yaptı. Tokayev, uluslararası ölçekteki bu
etkinliği izlemek için bizzat gelen kardeş devletlerin
liderlerine teşekkür etti. Dünyadaki göçebe uygar-
lığının doğduğu ve geliştiği toprakların şimdiki
Kazakistan sınırları olduğuna işaret eden Tokayev, “5
bin yıl önce göçebeler atı evcilleştirerek tüm dünyaya
yayılan bir binicilik kültürünün temelini oluşturdular.
Ustaları, gelişmiş silahlar ve mücevherler yaptılar.
Bunun canlı kanıtı Saka dönemine ait “Altın elbiseli
adamlardır. Kazak toprakları dünyaya Farabi ve
Hoca Ahmet Yesevi gibi bilimin ve hümanist fikirlerin
gelişmesine önemli katkılarda bulunan seçkin şah-
siyetleri kazandırdı. Bu uçsuz bucaksız bozkırda
farklı zamanlarda Hun İmparatorluğu ve Türk
Kağanlıkları, Altın Ordu ve Kazak Hanlığı yükseldi”
ifadelerini kullandı.

KATILAN SPORCULARA 
BAŞARILAR DİLEDİLER

Tokayev, Dünya Göçebe Oyunları’nın uluslararası
dayanışmanın güçlenmesine de yardımcı olacağına
inandığını belirterek oyunlara katılan sporculara

başarılar diledi. Dünya Etnospor Konfederasyonu
Başkanı Bilal Erdoğan, Kazakistan'daki 5. Dünya
Göçebe Oyunları açılış töreninde dünyanın çeşitli
bölgelerinden gelen geleneksel sporculara hitap etti.
Erdoğan, açılışta tamamen dolan 30 bin kapasiteli
stadyumda yaptığı konuşmada “Ulu Dala Dübiri
(Büyük Bozkırda Buluşma) sloganıyla Astana’da
gerçekleştirilen bu büyük buluşma, sadece sporcular
için değil inanıyorum ki aynı zamanda Türkiye ve
Kazakistan başta olmak üzere tüm ülkeler arasında
yeni dostluklar, işbirlikleri ve kültürel alışverişlerin
başlangıcı olacaktır” dedi. Geleneksel sporların
kurumsallaşması kadar dilde, fikirde ve işte birlik
açılımlarını da önemsediklerini belirten Erdoğan, “Bu
açıdan Türk Devletleri Teşkilatı’nın ortak tarih ve
köklü kültürlere dayanan bir kardeşlik çatısı altında,

güçlü bağlarla geleceğe yürümesi hepimiz için ümit
veriyor. Bu teşkilat, Türk dünyasının küresel düzeyde
sesini daha da yükseltmekte ve ortak değerleri
yaşatmaya devam etmektedir” diye konuştu.
Erdoğan, “Ayrıca, Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip
Erdoğan'ın da her fırsatta geleneksel sporlara verdiği
önemi vurgulamak isterim. Kendisi, geleneksel
sporların korunması ve gelecek nesillere aktarılması
konusunda ulusal ve uluslararası platformlarda
sürekli desteğini göstermektedir. Bu destek, bizim
için büyük bir güç kaynağıdır” ifadelerini kullandı.

“TÜM İNSANLIK İÇİN BARIŞ,
KARDEŞLİK VE HUZUR DİLEYELİM”

Gazze'de yaşanan soykırıma da değinen Erdoğan,
“Bugün, sporun birleştirici gücünü kutlarken,
dünyanın başka yerlerinde yaşanan acı ve insanlık

dramlarını da elbette unutmuyoruz. Özellikle
Gazze'de yaşanan insani krizin bir an önce son bul-
ması ve barışın tesis edilmesi için tüm dünya olarak
ortak bir çaba içinde olmalıyız. Dayanışmanın ve
merhametin, insanlık değerlerinin en üst seviyede
yaşandığı bu organizasyonda, tüm insanlık için
barış, kardeşlik ve huzur dileyelim” açıklamalarında
bulundu.

AÇILIŞ TÖRENİ BÜYÜK BEĞENİ TOPLADI
5. Dünya Göçebe Oyunları’nın açılış törenine göçe-
belerin zengin tarihi, kültürü ve geleneklerini can-
landıran renkli sahneler damga vurdu. Özellikle
Sakalar döneminin, Tarihi İpek Yolu’nun ve Türk
halklarının eski savaş geleneklerinin yer aldığı sah-
neler seyircilerin büyük beğenisini topladı. Yaklaşık
2,5 saat süren 5. Dünya Göçebe Oyunları’nın açılış
töreni dünyaca ünlü Kazak sanatçı Dimaş
Kudaybergen’in sahnesi ile sona erdi.

BÜYÜK BOZKIRDA BULUŞMA
“Dünyadaki geleneksel sporların olimpiyatları” olarak
2 yılda bir düzenlenen Dünya Göçebe Oyunları'nın
5'incisi, 13 Eylül'e kadar "Ulu Dala Dübiri" (Büyük
Bozkırda Buluşma) sloganıyla Kazakistan'ın
başkenti Astana'da devam edecek. İlk 3'ü
Kırgızistan'ın Çolpan Ata şehrinde, 4'üncüsü İznik'te
düzenlenen Dünya Göçebe Oyunları'nın 5'incisi,
yaklaşık 90 ülkeden 2 binden fazla geleneksel
sporcunun katılımıyla ilk kez bir başkentte yapılacak.
5. Dünya Göçebe Oyunları kapsamında başta at
üstünde oynanan oyunlar olmak üzere geleneksel
entelektüel oyunlar, dövüş sanatları, okçuluk, kuş
avcılığının da yer aldığı 21 geleneksel spor dalında
müsabakalar yapılacak.
>>İHA
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Dünya Şampiyonası'ndan muhteşem final
Spor turizminin en büyük etkinliklerinden dünyanın en önemli motor tutkunlarının yarıştığı Dünya Motokros
Şampiyonası'nda sezonun 18. Ayağı Afyonkarahisar’da gerçekleştirilen yarışmaların ardından tamamlandı.

Cumhurbaşkanlığı himayelerinde
Afyonkarahisar Valiliği, Afyonkarahisar
Belediyesi ve Türkiye Motosiklet

Federasyonu işbirliğinde bu yıl 7’ncisi düzenle-
nen MXGP Dünya Motokros Şampiyonası sona
erdi.

“AFYONKARAHİSAR’IN TANITIMI 
İÇİN BÜYÜK BİR ADIM ATTIK”

Şampiyonanın ödül törenine Afyonkarahisar
Valisi Kübra Güran Yiğitbaşı, Belediye Başkanı
Burcu Köksal, Afyonkarahisar Milletvekilleri, il
protokolü ve çok sayıda motor tutkunu katıldı.
Afyonkarahisar Belediye Başkanı Burcu Köksal,
şampiyonanın kapanışında yaptığı konuşmada,
bu organizasyonun şehrin tanıtımı açısından
büyük önem taşıdığını vurguladı. Başkan Burcu
Köksal, Motofest boyunca düzenlenen etkinlik-
lerin ve yarışmaların sporseverlere keyifli anlar
yaşattığını belirtti. Şampiyona sonunda derec-
eye giren yarışçılara ödüllerini takdim ettiklerini
ifade eden Belediye Başkanı Köksal, “Bu tür
organizasyonlar, Afyonkarahisar’ı tüm dünyaya
tanıtmak için önemli fırsatlar sunuyor.
Önümüzdeki yıllarda bu coşkunun artarak
devam edeceğine inanıyorum.” dedi.

BEKİR YUNUS UÇAR’I RAHMETLE ANDI
Başkan Burcu Köksal, organizasyonun bu nok-
taya gelmesinde büyük emeği olan ve geçtiğimiz
günlerde hayatını kaybeden Bekir Yunus Uçar’ı
rahmetle anarak, “Kendisine Allah’tan rahmet
diliyorum. Ayrıca bu organizasyonda emeği
geçen TMF AS Başkanı Mahmut Nedim
Akülke’ye, belediye personelimize, Valiliğimize
ve Cumhurbaşkanlığımızın himayelerinde
gerçekleştirilen festivale katkı sağlayan herkese
teşekkür ederim.” diye konuştu.

“AFYONKARAHİSAR YILIN 365 
GÜNÜ GEZİLECEK BİR ŞEHİR”

Afyonkarahisar’ın sadece 5 gün değil, yılın 365

günü gezilecek ve keşfedilecek bir şehir
olduğunu vurgulayan Başkan Burcu Köksal,
“Motofest coşkusu için herkesi önümüzdeki yıl
da Afyonkarahisar’a bekliyoruz." şeklinde
konuştu.

SPORCULAR VE İZLEYİCİLER
AFYONKARAHİSAR’I KEŞFETTİ

Motofest boyunca dünya çapında sporcuların
Afyonkarahisar’a geldiğini ve Türkiye’nin farklı
illerinden gelen sporcuların burada hem yarışma
fırsatı bulduklarını hem de sporu yakından
izlediklerini belirten Belediye Başkanı Burcu
Köksal, “Bu durum Afyonkarahisar’ın tanıtımı
için büyük bir avantaj sağladı. Ayrıca, dışarıdan
gelen izleyiciler ve sporcular, Afyonkarahisar’ın
yöresel lezzetleri başta olmak üzere birçok
güzelliğini görme fırsatı yakaladılar. Bu da

şehrimizin ekonomisi ve tanıtımı için önemli bir
katkı sağladı. Önümüzdeki yıllarda bu katkının
artarak devam edeceğine inanıyorum." ifadeleri-
ni kullandı.
ŞAMPİYONLAR BELLİ OLDU
Dünya Motokros Şampiyonası'nın (MXGP)
Türkiye etabını İspanyol Jorge Prado kazanırken
ikinciliği Slovenyalı Tim Gajser, üçüncülüğü ise
İsviçreli Jeremy Seewer kazandı. Gençler
Motokros Şampiyonası’nda ise Lucas Coenen
birinci olurken, ikinciliği Kay De Wolf,
üçüncülüğü ise Simon Laengenfelder kazandı.
Organizasyon kapsamında EMX250'nin Türkiye
etabında final yarışları da gerçekleştirildi. Etapta
Fransız Mathis Valin birinci oldu. İkinciliği İtalyan
Valerio Lata, üçüncülüğü ise Hollandalı Cas Valk
kazandı. Yine organizasyon kapsamında

MX2'nin Türkiye etabında 2. ayak ve final yarışı
gerçekleştirildi. Etapta Lucas Coenen birinci
oldu. İkinciliği Kay De Wolf, üçüncülüğü ise
Simon Laengenfelder kazandı. Dünya Kadınlar
Motokros Şampiyonası'da ise İspanyol yarışçı
Daniela Guillen birinci sırada tamamladı. Yeni
Zelandalı Courtney Duncan ikinci, İtalyan Kiara
Fontanesi üçüncü oldu. Milli sporcu Irmak
Yıldırım ise yarışı 25'inci sırada tamamladı.
MXWomen'ın 7 etaplı sezonu sonunda genel
klasmanda zirvede yer alan Hollandalı Lotte
van Drunen şampiyonluğa ulaştı. Sezonu
Daniela Guillen ikinci, Kiara Fontanesi
üçüncü tamamladı. >>İZZET IŞIK  

Damla Gönüllülük
Hareketi Projesi başladı
Afyonkarahisar’da, gençlerin gönüllülük bilincini artırmak ve topluma hizmet etme kültürünü

yaygınlaştırmak amacıyla düzenlenen "Damla Gönüllülük Hareketi Projesi" başladı. 

Türkiye genelindeki üniversitelerden
mezun ya da halen öğrenim gören
gençlerin katılımıyla yürütülen bu
proje, 9 gün sürecek.
PROJE KAPSAMINDA GENÇLER,
TOPLUMA KATKI SUNUYOR
Proje süresince gençler,
Afyonkarahisar'ın tarihi ve kültürel
zenginliklerini keşfetmenin yanı
sıra, çeşitli gönüllülük faaliyetlerine
katılarak önemli deneyimler ediniy-
orlar. İlk günlerde Sevgi Evleri'nde
kalan çocuklarla buluşan gönüllü
gençler, onlarla eğlenceli etkinlikler ve
oyunlar düzenleyerek çocukların mut-
luluğuna ortak oldular. Çocuklarla
geçirilen bu keyifli zaman, hem genç-
lerin hem de çocukların unutamayacak-
ları anılarla doldu. Projenin bir diğer
önemli etkinliği, yerel esnafa yönelik
ziyaretler oldu. Afyonkarahisar’ın pazar
esnafıyla bir araya gelen gönüllü
gençler, esnafla sohbet ederek onların
günlük hayatına dair bilgi edinme fırsatı
buldu. Yerel halkla iletişim kurarak
onların sorunlarını dinleyen gençler,
toplumsal dayanışmanın ve yardımlaş-
manın önemine dikkat çekti.
ŞEHİT AİLELERİNE VE GAZİLERE
ANLAMLI ZİYARET
Proje çerçevesinde, gençler Harp
Malulü Gaziler, Şehit Dul ve Yetimleri
Derneği’ni ziyaret etti. Ziyaret sırasında,
gençler gaziler ve şehit aileleriyle bir
araya gelerek onların hikayelerini dinle-
di ve duygusal anlar yaşadı. Gönüllü
gençler, bu ziyaretin kendilerine büyük
bir farkındalık kazandırdığını ve vatan
için fedakarlık yapan bu özel insanlara
karşı duydukları minneti artırdığını
ifade etti.
SANATLA GÖNÜLLÜLÜĞE YENİ BİR
BAKIŞ: EBRU SANATI EĞİTİMİ

Damla Gönüllülük Hareketi Projesi’nin
önemli bir diğer etkinliği ise Ebru
Sanatı eğitimi oldu. Gençler, geleneksel
Türk sanatı olan Ebru’nun inceliklerini
öğrenirken, bir yandan da yaratıcı
yeteneklerini keşfetme fırsatı buldular.
Bu eğitim, gençlerin gönüllülüğü sanat-
la birleştirerek farklı bir bakış açısı
kazanmalarına olanak sağladı.
AFYONKARAHİSAR’IN TARİHİ VE
KÜLTÜREL DEĞERLERİ
KEŞFEDİLİYOR
Proje kapsamında gençler, gönüllülük
faaliyetlerinin yanı sıra
Afyonkarahisar'ın tarihi ve kültürel
mekanlarını da ziyaret ediyorlar. Şehrin
zengin tarihini ve kültürel mirasını
keşfetme fırsatı bulan gençler,
Afyonkarahisar’ın yerel kültürünü ve
toplumsal yapısını daha yakından tanı-
ma imkanı elde ediyor. Bu geziler,

gençlerin kültürel farkındalıklarını
artırarak farklı topluluklara olan
bakış açılarını genişletmelerine katkı
sağlıyor.
PROJENİN AMACI: TOPLUMSAL
BİLİNCİ GÜÇLENDİRMEK
Damla Gönüllülük Hareketi Projesi,
gençlere gönüllülük bilincini
kazandırmak ve toplumsal sorumlu-
luk duygusunu pekiştirmek amacıy-
la düzenlenen bir etkinlik. Projenin
Afyonkarahisar etabında gençlerin
sosyal sorumluluk faaliyetlerine
katılarak deneyim kazanmaları ve
toplumun her kesimine fayda sağla-
maları hedefleniyor. Proje sonunda,
katılımcıların gönüllülüğe dair
kazanımlarıyla memleketlerine dön-
meleri ve bu bilinci kendi
çevrelerinde de yaymaları bekleniy-
or. >>HÜDAYİ ACAR

Şuhut Belediye Hisarspor
Kulübü’nde kongre heyecanı

Afyonkarahisar Süper Amatör Liginde mücadele eden
Şuhut Belediye Hisarspor'da kongre heyecanı yaşandı.
Kongre Şuhut Belediye Hisarspor
lokalinde yapıldı. Yönetim ve denetim
kurulları faaliyet raporları ile gelir, gider
raporlarının okunmasının ardından kon-
grede seçime gidildi. Tek liste olarak
yapılan Şuhut Belediye Hisarspor Kulübü

Başkanı Abdullah Zeybek yeniden
göreve seçildi. Yönetim kurulu üyeleri ise
Mesut Çelikkanat, Murat Dede, Oktay
Göçen, Abdülkadir Zeybek, Erdal
Yüksel'den oluştu. 
>>İHA
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Çok bulutlu

Tatil bitti, ders zili çaldı
Afyonkarahisar’da bugün başlayan yeni eğitim ve öğretim döneminde yaklaşık 143 bin öğrenci ve 10 bin 500 öğretmen ders başı yaptı.

Yeni eğitim-öğretim yılının ilk gününde Vali
Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, protokol
üyeleriyle birlikte Kocatepe İlkokulunda

öğrencilerin, öğretmenlerin ve velilerin heyecanı-
na ortak oldu. Açılış konuşmasını gerçekleştiren İl
Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci, Türkiye
yüzyılı maarif modeli ile birlikte yeni müfredata
geçeceklerini bildirdi. Müdür Sünnetci, “2024-
2025 eğitim-öğretim yılının başladığımız bu
anlamlı haftada Afyonkarahisar’da toplamda 143
bin öğrenci, 10 bin 500 öğretmen ile bugün
eğitim-öğretim yılına başlıyoruz. 2024-2025
eğitim-öğretim yılında bakanlığımız 3 ana temel
konuyu esas almıştır. Bunlardan birincisi bu sene
uygulayacağımız Türkiye yüzyılı maarif modeli ile
birlikte yeni müfredata geçeceğiz. Bu sene okul
öncesi birinci sınıflar, beşinci sınıflar ve dokuzun-
cu sınıflar olmak üzere ilk defa eğitim hayatına
yeni müfredatla başlayacağız” dedi.

TÜRKİYE’NİN BÜYÜK ŞEHİRLERİ
OLMASINA RAĞMEN İLK 7’NİN İÇİNDEYİZ

Müdür Sünnetci, “Bakanlığımızın bu sene
üzerinde durduğu ikinci hassas konu, mesleki
eğitim.  Afyonkarahisar genelinde şu anda
Türkiye’nin büyük şehirler olmasına rağmen ilk
7’nin içindeyiz. Orta öğretim kurumlarının sayısı-
na bakıldığında Afyonkarahisar’da mesleki eğiti-
mi seçen öğrencilerin oranı yüzde 44. Bu da bizi
Türkiye’nin 81 vilayetinin içerisinde ilk 7’nin içeri-
sine sokmaktadır. Bakanlığımızın 3. Olarak
önemsediği ve üzerinde durduğu konu ise veli
eğitimi konusunu önemseyeceğiz” dedi. 

VELİLER OKULA 
RANDEVUSUZ GİREMEYECEK

Geçen yıl başlattığımız velilerin randevusuz
okullarımıza giremeyeceğini söyleyen Sünnetci, “
Tüm velilerimiz ister okulun randevu sisteminden
isterse bireyler öğretmenlerle kuracakları iletişim-
le randevulu alarak okula alınacaklar.
Randevusuz okula veliler giriş çıkış yapamaya-
caklar. Afyonkarahisar genelinde geçen sene
uyguladığımız, öğrencilerin okula cep telefon-
larıyla derslere girişleri yasaklanacak. Bu sene
Türkiye’de beceriye dayalı çocuklarımızın
yaparak öğrenmesine yönelik maarif modelini
Kocatepe ilköğretim okulunda başlatıyoruz bugün
öğretmenler olarak sizler başarıya ulaştıracak-
sınız dedi. 

2024-2025 EĞİTİM-ÖĞRETİM YILINDA 19
YENİ OKUL BİNASI HİZMET VERECEK

Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, bu yıl 19 yeni
okul binamız eğitim öğretim yılında öğrencilere
hizmet vereceğini bildirdi. Yiğitbaşı,
“Afyonkarahisar valiliği olarak yaz boyunca Milli
Eğitim Müdürlüğümüz ile sürekli toplantı
halindeydik, hazırlıklarımızı tamamladık.
Afyonkarahisar Milli Eğitim Müdürlüğü olarak şu
anda 17 ilçemizde donanım ve fiziki şartlarımızla
853 okulumuzun yeni eğitim öğretim yılına hazır
olduğunu ifade etmek istiyorum.  Yine bu yıl 19
yeni okul binamız eğitim öğretim yılında öğrenci-
lerimizin hizmetine girmiş olacak. Bu yıl açılacak

204 derslik ve 400 öğrenci kapasiteli pansiyon-
larımız var. İnşallah bu dönemde şehrimizi yeni
dönemde daha ileriye taşıyacağız. Önümüzde ki
süreçte fen lisemiz yeni binasıyla eğitim öğretime
hazır hale getirilecek. Bu yıl 10 bin 500 öğretmen
derse girmek için sabırsızlanıyor. Valiliğimiz
destekleriyle ve öğretmenlerimizin gayretiyle
ücretsiz deneme sınavlarımızı devam ettiriyoruz.
Böylelikle öğrencilerimizi girecekleri sınavlara
daha hazır hale getireceğiz. Yine son iki yılda
LGS, YKS ve MSB sınavlarında Türkiye ortala-
masının üzerinde başarılar elde ediyoruz ve
inşallah elimizden gelen gayreti göstereceğiz. Bu
yıl spor lisemiz yeni eğitim-öğretim yılına başlıy-
or.  Güreş alanında tematik bir lise olarak spor lis-
esinin imkanlarını geliştirdik. Pek çok farklı
şehirlerden de güreş alanında eğitim görmek

isteyen öğrencilerimizin kendilerini geliştirecek-
lerini düşünüyoruz dedi.

AFYONKARAHİSAR’IN ADI HATAY 
İSKENDERUN’DA ANILACAK 

Vali Yiğitbaşı, “Afyonkarahisarlı iş insanlarının
gayret ve destekleriyle onların yaptıkları bağışlar-
la yapılan okulumuzun açılışını gerçekleştire-
ceğiz. Açılacak olan yeni okulumuzun ismi de
kadınana okulu olacak. Afyonkarahisar’ımızın
deprem bölgesine yaptığı o güzel hizmetin
sayesinde eğitim-öğretim hayatına başlayacak
olan 300 öğrencimiz var. Bu anlamda okulu-
muzun yapımında emeği geçen herkese çok
teşekkür ediyorum. Afyonkarahisar’ın adı Hatay
İskenderun’da anılacak.  Bizlerde bunun mutlu-
luğunu yaşıyoruz” ifadelerini kullandı.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Okul heyecanı en
çok onlar yaşadı
Yeni eğitim ve öğretim
döneminin başlamasıyla
okullu olan mini mini birler
adeta heyecanlarından
yerinde duramadı.

Şuhut’ta ilk ders zili öğretmen ve öğrencileri
okullarda buluşturdu. 2024-2025 eğitim
öğretim yılının ilk yarısı bugün başladı.
Türkiye genelinde olduğu gibi Şuhut ilçesine
bağlı Mahmut Köyü Ortaokulu öğretmen ve
öğrencileri ders başı yaptı. Saygı duruşu ve
İstiklal Marşının okunması ile öğrenciler
öğretmenlerinin kontrolleriyle sınıflarına giriş
yaptı. 7 yaş grubu 1.’nci sınıf öğrencileri yeni
sınıflarında yeni arkadaşlarıyla ilk derslerini
yaparak öğretmen ve arkadaşları ile tanıştı.
1-A ve 1-B sınıfı öğrencileri ilk derslerinde
öğretmenleri ve arkadaşları ile tanıştı.
Heyecandan yerinde duramadıkları gözle-
nen mini mini birlerin bazılarının yabancılık
çekmeleri ise dikkatlerden kaçmadı. >>İHA


